
 

 

ACTA DE REUNIÓ  

COMISSIÓ DE TITULACIÓ CT-2 – 2019/2020 

GRAU EN ENGINYERIA EN ELECTRÒNICA INDUSTRIAL I 
AUTOMÀTICA 

 
_____________________ 

 
 
Data i hora: 29/11/2019 – 08:40 hores 
Lloc: Sala de reunions VGA046A - EPSEVG 
 
Assistents: 
José Antonio Román Jiménez – Sotsdirector Cap d’Estudis 
Cristóbal Raya Giner – Coordinador de la titulació 
Ignasi Perat Benavides 
Jordi Prat Tasias 
Marc Ledesma Chivite 
Roger Rovira 
Gume Rodríguez de la Peña 
Francisco M. Muñoz García 
 
Excusen l’assistència: 
Ramon Guzmán Solà 
 

 

0. Aprovació de l’acta de la sessió anterior. 

1. Informació 2018/19 complementaria: 

1.1. Dades dels titulats el 2018/19: 

- Anys que triguen en acabar els estudis. 

- Estudiants només pendents de la 3ª llegua. 

- Nota mitjana. 

- Evolució històrica del nombre de titulats. 

2. Optativitat a les titulacions per al 2020/21. Propostes. 

2.1. Marc per renovar i dimensionar l’oferta d’optativitat dels estudis de Grau i Màster de 

l’EPSEVG. 

2.2. Proposta d’optatives a les titulacions per a l’encàrrec docent 2020/21. 

3. Propostes de millora a la titulació: 

3.1. Millores a aplicar l’any actual 2019/20. 

3.2. Millores a plantejar a la titulació per a l’any 2020/21. 

4. Altres temes, propostes o suggeriments. 

 

  



 

Temes tractats: 
 
0. Aprovació de l’acta de la sessió anterior. 
El sotsdirector Cap d’Estudis presenta l’acta de la sessió anterior d’aquesta comissió, que es 
aprovada pels assistents, sense comentaris ni modificacions. 
 
1. Informació 2018/19 complementaria. Dades dels titulats del 2018/19. 
El sotsdirector Cap d’Estudis presenta, en detall, les dades dels titulats del curs acadèmic 
2018/2019 del Grau en Enginyeria en Electrònica Industrial i Automàtica. 
 
Els assistents fan diversos comentaris sobre les dades presentades i, en especial, sobre els 
estudiants que tenen pendents acreditar-se en la 3a llengua estrangera. 
 
2. Optativitat a les titulacions per al 2020/21. Propostes. 

2.1. Marc per renovar i dimensionar l’oferta d’optativitat dels estudis de Grau i Màster de 

l’EPSEVG. 

El sotsdirector Cap d’Estudis explica, detalladament, la darrera versió del document marc per 

renovar l’oferta d’optativitat dels estudis de l’EPSEVG.  

Fa especial menció dels darrers canvis introduïts en el document a la reunió de l’equip directiu de 

l’escola del passat dia 25 de novembre. 

Els assistents fan diversos comentaris sobre la proposta del document respecte de cursar un 

mínim de 18 crèdits optatius específics de la titulació i la resta es poden fer d’altres titulacions o 

de les assignatures optatives transversals. 

El Sr. Marc Ledesma comenta el fet que es limitin els grups de les assignatures transversals que 

donen l’acreditació de la 3a llengua estrangera, lo que afecta a molts estudiants que encara estan 

pendents i els limita les possibilitats d’obtenir-la. 

2.2. Proposta d’optatives a les titulacions per a l’encàrrec docent 2020/21. 

També comenta la proposta d’assignatures optatives que, segons els criteris del document, 

s’oferirien en aquest grau i que la proposta d’assignatures optatives es comparteix amb el grau en 

enginyeria elèctrica. 

El Sr. Marc Ledesma demana explicacions de perquè el coeficient d’optativitat aplicat a les 

titulacions es diferent entre elles, per exemple, un 2.0 a enginyeria mecànica o un 1.4 en enginyeria 

electrònica industrial i automàtica.  

El cap d’estudis explica que això s’ha fet en funció del nombre d’estudiants matriculats a cada 

titulació i respectant l’equilibri entre les titulacions a l’hora de fer l’encàrrec docent del centre per 

al proper curs acadèmic. 

El Sr. Ignasi Perat comenta que esta pendent de fer-se una reunió entre els departaments 

d’enginyeria elèctrica i d’enginyeria electrònica per tancar la proposta conjunta de les assignatures 

optatives que s’oferiren a les dues titulacions abans de la propera Comissió de Coordinació Docent 

del centre convocada per al proper dia 5 de desembre. 

 

3. Propostes de millora a la titulació: 
3.1. Millores a aplicar l’any actual 2019/20. 

El cap d’estudis comenta que s’està fent el seguiment de la titulacions que indica el SGIQ, (6 anys 
pel estudis de grau i cada 2 anys, un document de seguiment de la titulació). 
 



 

3.2.  Millores a plantejar a la titulació per a l’any 2020/21. 
A més a més de la millora de l’optativitat amb temàtiques d’actualitat, ja tractada al punt anterior, 
no es proposen més millores. 
 
4. Altres temes, propostes o suggeriments. 
No hi ha cap tema a tractar en aquest punt de l’ordre del dia. 
 
La reunió s’aixeca a les 10:15 hores.  


